
Załącznik
do protokołu Nr XI.2020

WÓJT  GMINY z sesji Rady Gminy Szudziałowo
Szudziałowo odbytej w dniu 10  marca 2020 r.

RG.0057.1.2020

I N F O R M A C J A
o działaniach Wójta Gminy podejmowanych  w okresie między sesjami

W okresie od  30 grudnia 2019 roku do chwili sporządzenia informacji wydane
zostały zarządzenia w sprawach:

1. Określenia sposobu realizacji uchwał z X  sesji Rady Gminy,
2. Zmian w budżecie  gminy  na  2019 rok.  Zmiany  polegały  na  przesunięciach

między  paragrafami  według  aktualnych  dochodów  i  wydatków.  Ponadto
wprowadzono  do  budżetu  środki  przekazane  na  dodatki  mieszkaniowe
i energetyczne oraz na pokrycie kosztów wyborów Prezydenta.

3. Zmiany WPF w oparciu o uchwałę z dnia 30 grudnia 2019 roku zmieniającą
budżet na 2019 rok.    

4. Powołania Komisji Przetargowej do zbycia nieruchomości.
5. Zmiany budżetu gminy na 2020 rok wynikające z aktualnych kwot wydatków.
6. Zmiany Regulaminu organizacyjnego Urzędu Gminy polegającej na określeniu

zadań  jednego ze stanowisk podatkowych.
7. Ogłoszenia konkursu na realizację zadań w zakresie kultury fizycznej.
8. Ogłoszenia  konkursu  na  wybór  operatora  realizującego  zadania  w  ramach

regrantingu.
9. Wyznaczenia miejsc na bezpłatne umieszczanie plakatów wyborczych.
10.Sprzedaży  nieruchomości  zabudowanej  we  wsi  Nowy  Ostrów  oraz

nieruchomości niezabudowanej w Szudziałowie.
11.Przeznaczenia do dzierżawy do 3 lat  nieruchomości  położonych we wsiach:

Sukowicze,  Minkowce,  Wojnowce,  Ostrówek,  Knyszewicze,  Harkawicze,
Pierożki i słoja.

Ponadto w omawianym okresie:

1. Uczestniczyłem w konferencji  pt.  „Perspektywy dla  mieszkańców obszarów
wiejskich” zorganizowanej przez Kancelarie Prezydenta RP, przy współudziale
Krajowego Ośrodka Wsparcia Rolnictwa.

2. Uczestniczyłem  w  zebraniu  sprawozdawczym  jednostki  OSP  w  Zubrzycy
Wielkiej.

3. Uczestniczyłem  w  posiedzeniu  Rady  Programowej  Leśnego  Kompleksu
Promocyjnego Puszcza Knyszyńska.



4. Zorganizowałem spotkanie  informacyjne dla  mieszkańców zainteresowanych
przystąpieniem  do  projektu  grantowego  na  dofinansowanie  instalacji
fotowoltaicznych i solarnych.

5. Uczestniczyłem w rocznej odprawie Komendy Powiatowej Policji w Sokółce
podsumowującej wyniki pracy w 2019 r.

6. Uczestniczyłem w zebraniu sprawozdawczym jednostki OSP Szudziałowo.
7. Po sprzedaży działki podpisałem akt notarialny.
8. Uczestniczyłem  w  rocznej  naradzie  służbowej  Państwowej  Straży  Pożarnej

w Sokółce.
9. Wspólnie z burmistrzami i wójtami powiatu sokólskiego odbyliśmy spotkanie

w celu omówienia  problemów wynikających z wprowadzenie nowej  ustawy
„śmieciowej”  oraz  bieżących  problemów  z  odbiorem  śmieci  w  gminach.
Z prezesem spółki  BIOM omawialiśmy możliwości  odbierania  śmieci  przez
spółkę. 

10.Z komendantem powiatowym PSP w Sokółce spotkaliśmy się z druhami OSP
w Zubrzycy Wielkiej w związku z potrzebą przebudowy garażu w remizie.

11.W Urzędzie Marszałkowskim podpisałem umowę na dofinansowanie budowy
instalacji  fotowoltaicznych  na  potrzeby  własne  gminy.  Kosztorys  inwestycji
wynosi  955 791 zł, kwota dofinansowania wynosi  740 736 zł. Panele zostaną
zamontowane  na  hydroforniach,  oczyszczalni  ścieków  i  na  dachu  SP
w Szudziałowie.

12.Wyróżniającym  się  uczniom  wręczyłem  stypendia  za  osiągnięcia  w  nauce,
sporcie i konkursach przedmiotowych. W Szkole Podstawowej w Szudziałowie
19 stypendiów dla  16 uczniów na kwotę 4288 zł.  ,  w Szkole Podstawowej
w Babikach 4 stypendia na kwotę 400.

13.Spotkałem  się  burmistrz  Sokółki  w  sprawie  ustawienia  przystanku
autobusowego  w  Starej  Kamionce  w  celu  skomunikowania  mieszkańców
Wierzchlesia, Łaźniska, Podłaźniska i Brzozowego Hrudu z Sokółką.

14.W związku z przygotowaniem dokumentacji technicznej na przebudowę drogi
powiatowej  1292B Słójka  –  Wierzchlesie  spotkałem się  z  dyrektorem PZD
panem Grzegorzem Pulem.

15.Podpisałem porozumienie z Podlaskim Muzeum Kultury Ludowej na bezpłatny
koncert zespołu w ramach obchodów Dni Szudziałowa.

16.Podpisałem dokumentację na granty dla mieszkańców gminy Szudziałowo na
dofinansowanie montażu paneli fotowoltaicznych.

17.Uczestniczyłem  w  posiedzeniu  seminaryjnym  Komisji  Samorządu
Terytorialnego  i  Administracji  Państwowej.  Tematem posiedzenia  był  „Stan
finansów  samorządowych  –  diagnoza  i  wyzwania”.  Diagnozę  finansów
przedstawili  pracownicy  naukowi  z  Uniwersytetu  Łódzkiego,  Uniwersytetu
Warszawskiego  i  Szkoły  Głównej  Handlowej.  Z  diagnoza  wykazuje  wzrost
wydatków bieżących i zmniejszanie się dochodów bieżących samorządów.



18.Wraz z sołtysem Kozłowego Ługu spotkałem się ze starostą Piotrem Rećko
w  sprawie  wykonania  asfaltowego  zjazdu  z  drogi  powiatowej  1289B
w kierunku Słójki.

19.Spotkałem się z wykonawcami budowy pompowni wody w Zubrzycy Wielkiej
i Suchyniczach.

20.Odbyłem  naradę  techniczną  z  inspektorem  nadzoru  i  wykonawcami
przebudowy oczyszczalni ścieków w Szudziałowie. 

21.Uczestniczyłem w XXIV Zgromadzeniu Ogólnym Związku Gmin Wiejskich
Województwa  Podlaskiego.  W części  merytorycznej  obrad  poruszono  m.in.
problemy suszy, gospodarki odpadami komunalnymi,  przygotowań do nowej
perspektywy finansowej Wspólnej Polityki Rolnej.

WÓJT
Tadeusz Tokarewicz


